

STEPS TO FOLLOW:

1. **Watch** the presentation posted on the Student Financial Services website at studentaid.gnb.ca. If you have questions after watching the presentation, please **read** the information sheet posted on the Student Financial Services website titled Dependent Student Applicant Information. This sheet provides an overview of the application process for students belonging to the *Dependent Student Category* which would be the majority of grade 12 graduates entering year 1 of post-secondary studies in the fall of 2021.
2. If you have questions **after watching** the presentation and **reviewing** the Dependent Student Applicant Information Sheet, you can **register** for one of the **Virtual Question and Answer Sessions** at studentaid.gnb.ca by clicking on the link "To register for a virtual Student Financial Assistance Question and Answer session" located above the section "We are currently processing:"
3. If you are not able to attend one of the virtual Question and Answer Sessions, you can **contact** Student Financial Services at 1-800-667-5626 with any inquiries.

Student Financial Services is working to have the **2021-2022 Application for Student Financial Assistance for Full-Time Post-Secondary Students in New Brunswick** available on our website by early June. Please check the Student Financial Services website regularly as information for the 2021-2022 Academic Year will be posted as soon as it becomes available.

Thank you,
Student Financial Services
Post-Secondary Education, Training and Labour
Government of New Brunswick

ÉTAPES À SUIVRE:

1. **Regardez** la présentation qui est affichée sur le site Web des Services financiers pour étudiants à www.aideauxetudiants.gnb.ca. **Si** vous avez des questions après avoir regardé la présentation, veuillez **lire** la feuille d'information affichée sur le site Web des Services financiers pour étudiants intitulée Étudiant dépendant information à l'intention du demandeur. Cette feuille donne un aperçu du processus de la demande pour les étudiants appartenant à la catégorie étudiant dépendant, ce qui correspondrait à la majorité des diplômés de la 12e année qui entreprennent la première année des études postsecondaires à l'automne 2021.
2. Si vous avez des questions **après avoir regardé** la présentation et **après avoir consulté** la feuille Étudiant dépendant information à l'intention du demandeur, vous pouvez vous **inscrire** à l'une des séances **virtuelles de questions et de réponses** à aideauxetudiants.gnb.ca en cliquant sur le lien «Pour vous inscrire à une séance virtuelle de questions et de réponses sur l'aide financière aux étudiants» situé au-dessus de la section « Les documents suivants sont en cours de traitement : »
3. Si vous ne pouvez pas assister à l'une des séances virtuelles de questions et de réponses, vous pouvez **contacter** les Services financiers pour étudiants au 1-800-667-5626 pour toute question.

Les Services financiers pour étudiants travaillent à ce que le **formulaire de Demande d'aide financière aux étudiants du Nouveau-Brunswick qui poursuivent des études postsecondaires à temps plein 2021-2022** soit disponible sur notre site Web le début juin . Veuillez consulter régulièrement le site Web des Services financiers pour étudiants car les informations relatives à l'année d'études 2021-2022 seront affichées dès qu'elles seront disponibles.

Merci,
Services financiers pour étudiants
Éducation postsecondaire, Formation et Travail
Gouvernement du Nouveau-Brunswick

